
Notulen van de algemene ledenvergadering gehouden op 13 januari 2017 in  

Kantine ,, de vlomarkt” te Winneweer. 

 

Opening 

Om 20.10 uur opent voorzitter Henk Moesker de vergadering en heet 23 leden 

welkom. De voorzitter verzoekt een ieder op te staan zodat een moment van 

stilte in acht genomen kan worden, om de mensen te herdenken die zijn 

overleden, met name de heren Zwaagman en Martens. 

 

Vaststellen agenda 

 

De vergadering heeft geen verdere aanvulling op de agenda. 

 

Ingekomen stukken 

De secretaris heeft een mail gekregen van de federatie betreft aanvragen 

wedstrijden. Op dit moment kunnen er 2 wateren worden aangevraagd per 

wedstrijd. Voor het jaar 2018 wordt een aparte procedure gemaakt voor het 

aanvragen en toekennen van winterwateren. Dit wordt besproken op de 

districtsvergaderingen en een nadere uitwerking volgt nog. Voor 

winterwedstrijden vanaf oktober wordt dus geen toestemming gegeven. Pas 

als er overeenstemming is over een nieuwe procedure. 

 

Kascontrole / financieel verslag penningmeester 

 

De heren J. Honderd en A. Lanenga hebben de kascontrole uitgevoerd en 

kwamen tot conclusie dat de penningmeester alles goed op order heeft. 

Het advies is dan ook om penningmeester Coen Levinga decharge te verlenen 

voor het komend jaar. Dit wordt dan ook overgenomen door de leden. 

De heer J. Honderd verlaat de kascontrole en de nieuwe kascommissie bestaat 

uit de heer H. de Vries en A. Lanenga.  

De nieuwe reserve wordt de heer H. Kooi. 

De penningmeester, Coen Levinga, geeft toelichting over het financieel jaar 

2016. Door de aanwezigen zijn er geen aan‐ of opmerkingen.   

 

 

 

 



 

 

Bestuursverkiezing 

 

Aftredend: P. Honderd (herkiesbaar) 

                    H. Moesker ( niet herkiesbaar) 

 

Kiesbaar bestuurslid: A. Boer 

Kiesbaar voorzitter: R. Huisman 

 

Voorzitter Henk Moesker geeft aan om zijn functie neer te leggen na 16 jaar, 

waarvan 14 jaar als voorzitter. De heer René Huisman heeft zich beschikbaar 

gesteld als voorzitter. 

De heren Aldert Boer en René Huisman worden dan ook gekozen om zitting te 

nemen in het bestuur voor de komende 3 jaar. De heer P. Honderd wordt 

herkozen voor de komende drie jaar. 

De heer H. Moesker overhandigd vervolgens de voorzittershamer aan René 

Huisman. De nieuwe voorzitter heeft zich door een korte introductie 

voorgesteld. 

 

Wedstrijdprogramma voor 2017 

 

Coen Levinga laat de club‐ en de stekwedstrijden programma zien op welke 

datums deze zijn gepland. 

Er worden dit jaar 6 stekwedstrijden georganiseerd i.p.v. 8 wedstrijden. 

 

Coen vraagt naar vrijwilligers voor de vrije wedstrijd op 5 augustus. 

De vrijwilligers die zich nu aanmelden zijn: H. de Vries, E. Slagter, J. Honderd. 

Er komt een vraag van G. Maneschijn hoe de prijzenverdeling is met deze vrije 

wedstrijd. Op de flyer staat aangegeven hoe de prijzengeld verdeeld worden. 

 

J. Dikkema vraagt, als er weinig deelname is bij de stekwedstrijden of er dan in 

één vak kan worden gevist? 

 

 

 

 

   



Deelname federatief clubkampioenschap 

 

In december 2016 is er gevraagd via facebook wie wil deelnemen aan de 

federatie clubkampioenschap. De belangstelling was positief toen, en als 

bestuur hebben we besloten om deel te nemen aan die kampioenschap. 

Voor deze clubkampioenschap is P. Honderd aangewezen als clubcaptain. 

Patrick organiseert dit samen met A. Dikkema. 

De vergadering reageert positief op deze wedstrijden en volgende week gaan 

we ons aanmelden bij de federatie. 

 

Rondvraag 

 

De voorzitter zet Harry Zaagman in het zonnetje gezet voor zijn 25 jarige 

jubileum als bestuurslid. Als dank krijgt hij een bos bloemen en een waardebon. 

Tevens wordt Zaagman ook erelid van de vereniging. 

 

Gerard Maneschijn vraagt of de steiger voor de Rommelmarkt hersteld kan 

worden. De heer H. Holt antwoord hierop dat hij navraag heeft gedaan bij de 

federatie. De vereniging kan contact opnemen met de federatie wat de 

bedoeling is van de steigers. 

 

Eerko Slagter vraagt of wij niet meer en eerder de data vrij kunnen geven van 

de openstekwedstrijden. Dit omdat er dan eerder reclame gemaakt kan 

worden zodat we misschien meer deelname kunnen verwachten. 

De voorzitter deelt mee dat deze wedstrijden eerst goed gekeurd moeten 

worden door de ledenvergadering. 

 

Coen Levinga bedankt de aftredende voorzitter Henk Moesker voor zijn 

geweldige inzet als 16 jaar bestuurslid waarvan 14 jaar als voorzitter. Als dank 

krijgt hij een bos bloemen en een waardebon. 

 

Sluiting 

 

Om 21.30 uur geeft Henk Moesker aan dat zijn laatste ledenvergadering als 

voorzitter erop zit. De nieuwe voorzitter sluit de vergadering. 

  

Voorzitter                                                                       Secretaris 

R. Huisman                                                                      H. Zaagman 


